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What is the difference between choking and panicking?Why are there dozens of
varieties of mustard but only one variety of ketchup?What call we learn from football
players about how to hire teachers?What does hair dye teU US about the history ofthe
twentieth century? In the past decade，Malcolm Gladwell has written three books that
have radically changed how we understand our world and ourselves．Now he brings
together,for the first time，the best of his writing from The New Yorker over the same
period．
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评论

不喜欢Gladwell的风格。不过还是学到了一些东西。

-----------------------------
面試期間讀關於面試的文章很有意思

-----------------------------
读Gladwell的书觉得很有意思的一点，就是在他笔下没有小人物，或者说，在他笔下，
谁都可以创造传奇，而事实上这些传奇之中有很多并不为国人所知——这个在美国工作
生活的牙买加裔道出了一个开放型社会包容和多元化的价值观，是很多在中国生活的人
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亟需借鉴领悟的。

-----------------------------
三星半

-----------------------------
Malcolm Gladwell

-----------------------------
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